课  程  简  介
课程代码：

课程名称：基础俄语                        英文名称：Essential Russian
课程性质：学科基础课
学    时：608                             学　　分：38.0
预修要求：俄罗斯概况
内容简介：《基础俄语》作为俄语语言文学专业的核心课程，涵盖俄语语音、语法、词汇的全部基础知识，涉及到俄语学习过程中听、说、读、写各项技能的训练。其主要讲授内容按照从易到难的原则在本科基础阶段进行：《基础俄语》（1）主要讲授语音、语调，词形变化和基础词汇、句型；《基础俄语》（2）~（4）的主题情景教学以日常生活的相关题材为主题，其中包括“自我介绍”、“”“家庭”、“学习”、“工作日”、“做客”、“运动”、“城市与交通”、“旅行”、“报刊与杂志”、“电影与电视”和“戏剧”等。本门课程的讲授内容能够全面培养和训练学生口、笔语的实践能力。
Introduction: "Basic Russian " Russian language and literature as a core curriculum that covers all the basics of Russian pronunciation, grammar, vocabulary , related to the process of learning Russian listen , speak, read and write various skills. The main teaching content in accordance with the principles from easy to difficult in the undergraduate foundation stage : "Basic Russian " ( 1 ) The main teaching voice, tone , inflection and basic vocabulary, sentence ; "basic Russian " ( 2 ) - ( 4 ) theme scene teaching subjects related to daily life as the theme , including " self-introduction ", "" , " family", " learning", " working ", " guest" , " sports ", "city traffic " "travel" , " newspapers and magazines ", " Film and television " and "drama" and so on. The course content taught to fully develop and train students ports, practical ability pen language .
选用教材或参考书：《大学俄语》（东方）（1－4册） 北京外国语大学编著 外语教学与研究出版社 2009-2010年

《俄语》（1－4册） 黑龙江大学俄语系主编 黑龙江大学出版社 2008-2010年

